
DETO omarmt de 4Vs van sociaal veilige sportvereniging (verslag ALV 2024)      25-10-2024 

Woensdag 23 oktober werd de jaarlijkse ledenvergadering gehouden. In een gevulde kantine 
heette de voorzitter om 20:00 uur iedereen welkom. 

Er werd stil gestaan bij het overlijden van de leden van het afgelopen seizoen. 

De secretaris presenteerde het jaarverslag seizoen 2023/24. Het verslag is na te lezen via deze 
link. Hierna volgde de financiële cijfers van vorig seizoen (jaarverslag) en komend seizoen 
(begroting), toegelicht door de penningmeester. De contributie werd vastgesteld voor het jaar 
2025. Er is een lichte prijsverhoging per 1 januari 2025. 

Hierna was het tijd voor huldiging van leden van verdienste. Roelien Reekers, Henk Nijen 
Twilhaar en Jan Reekers zijn niet weg te denken uit het plaatje van DETO. Elke dag zijn zij 
aanwezig bij DETO voor allerlei taken. Al jaren lang. Ieder lid in de kantine was het dan ook 
volmondig eens met de benoeming van deze drie leden tot lid van verdienste! 

 

Het tweede gedeelte van de vergadering werd ingezoomd op de vier beleidspeilers van DETO. De 
stand van zaken werd toegelicht wat het afgelopen jaar allemaal is gerealiseerd qua 
doelstellingen. Het punt van sociaal veilige sportvereniging werd uitgelicht. DETO heeft al 
stappen gemaakt met de zogeheten 4V's. Dit sluit heel mooi aan bij de ambities van gemeente 
Twenterand om hier ook op in te zetten. Zo heeft DETO afgelopen seizoen opnieuw gekeken naar 
het profiel van vertrouwenscontactpersoon en ook naar de gedragscodes. Komend seizoen 
wordt verder ingezet op o.a. het aanvragen van een VOG voor vrijwilligers. 

Het laatste agendapunt was aandacht voor de problematiek rondom het tekort van 
scheidsrechters. De jeugdvoorzitter die ook bij het niet kunnen invullen van de functie de rol van 
scheidsrechters coördinator op zich neemt, liet inzichtelijk zien dat het huidige scheidsrechters 
corps te klein is om alle 28 teams te kunnen voorzien van scheidsrechters elke week. Het 
voorstel om de seniorenteams als achtervang voor jeugd- en seniorenteams in te zetten, werd 
aangenomen. Komende tijd worden de plannen verder uitgewerkt in samenwerking met de 
senioren teams. 

Bij sluiting van de vergadering was er gelegenheid gezellig na te praten.  

De notulen zullen voor leden ter inzage liggen in de BCD tot aan kerst voorafgaande de 
thuiswedstrijden van DETO 1. 

 

https://deto.nl/media/bestanden/DETO%20ALV%202024%20jaarverslag.pdf
https://deto.nl/media/bestanden/DETO%20ALV%202024%20jaarverslag.pdf

